
Referat – Styremøte i Vollheia VA SA 
 

Dato/tid   : Onsdag 14.10.2015 kl. 16.30, Oslo 

Deltagere : Ragnar, Øyvind, Lars-Henrik, Arne (på telefon) 

 

Referent   : Ragnar 

 

Neste møte   : Avtales nærmere. 
 
 
 
 

Sak   Ansvar Frist Status 

1 Godkjenning av innkalling og dagsorden  

Godkjent. 

 

  

 

 

2 Oppfølgingspunkter fra tidligere referater 

Lenge siden siste møte. Alle punkter fulgt opp. 

   

OK 

3 Anleggsstatus 

Referat fra Skåli mottatt. Ferdigbefaring avtalt. 

Styret har fått signaler om at det gjenstår en del 

oppussing på stiene og grøftene. 

 

Etter at befaring med Skåli og grunneierne er gjort 

avtales overtakelse med selskapet og vellet (for 

stiene). 

 

 

 

 

 

 

Lars 

Henrik 

 

 

 

 

 

Slutten av 

oktober 

 

4 Status i forholdet til Risør kommune/øvrige 

hyttefelt 

Risør kommune og fylkesmannen i Aust-Agder har 

ikke gitt oss medhold i klage på kommunens 

holdning til avløpsløsning og anleggsbidraget 

knyttet til dette. 

 

Det har vært kontakt med Ormdalen hyttefelt, men 

foreløpig dårlig med håndfast respons. Ragnar 

purrer opp. Det er ønskelig å få med så mange som 

mulig på sjøledningen til Klingra. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Ragnar 

 

 

 

 

 

 

 

 

Snarest 

 



5 Styrets holdning til avløpsløsning 

Styret har vurdert ulike avløpsløsninger: 

 Lokal renseanlegg på Vollen eller Ormdal 

 Sjøledning til Klingra og kommunalt anlegg. 

Etter en vurdering av kostnader, driftsforhold, 

grunneiers holdning anbefaler styret enstemmig å gå 

for sjøledning til Klingra og kommunalt anlegg.  

Det er innhentet kostnader for dette.  

 

Bestilling av søknadsprosess gjøres. Arbeidene 

bestilles når bekreftelse fra medlemmene er mottatt. 

Arbeidene forventes ikke gjennomført før på 

ettervinteren, med en målsetting om å ha driftsklart 

anlegg til påske. 

 

Informasjonsskriv til medlemmene med bekreftelse 

om deltakelse sendes ut. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Lars 

Henrik 

 

 

 

 

Ragnar 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Snarest 

 

 

 

 

 

Snarest 

 

6 Økonomi 

Refusjon av mva er innhentet. 

 

Lars Henrik gjennomgår sluttfaktura fra Olsen. 

 

Øyvind lager oversikt økonomistatus. 

 

Styret vil innhente tilbod på betalt bistand til å føre 

regnskapet for selskapene. 

 

 

 

Lars 

Henrik 

 

Øyvind 

 

 

Øyvind 

 

 

Etter 

sluttbefaring 

 

Etter 

sluttfaktura 

 

2016 

 

7 

 

Eventuelt 

Informasjon om vinterstegning innhentes fra Olsen 

og sendes medlemmene, samt legges på nettsidene. 

 

Driftsavtale for anlegget innhentes/inngås ikke før 

ferdig anlegg. 

 

 

Ragnar 
 

Snarest 
 

 


